
008199

Blued I

Picture Description1)

A blurry, abstract photograph of blue flowers on a green leaf.

Analysis1)

This abstract composition presents a vivid contrast between a lush green background and vibrant blue
floral elements. The blurred edges and soft focus create a dreamlike quality, suggesting a fleeting
moment captured in time. The strategic placement of the blue blooms against the deep green evokes
a sense of depth and movement, inviting the viewer to explore the delicate balance between color and
form.
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008199 - Blued I

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 07/2019 07/2019 12/2020

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Gebläut I

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blurry, abstract photograph of blue flowers on a green leaf.
    
    
      Eine verschwommenes, abstraktes Fotografie von blauen Blumen auf einem grünen Blatt.
    
    
      This abstract composition presents a vivid contrast between a lush green background and vibrant blue floral elements. The blurred edges and soft focus create a dreamlike quality, suggesting a fleeting moment captured in time. The strategic placement of the blue blooms against the deep green evokes a sense of depth and movement, inviting the viewer to explore the delicate balance between color and form.
    
    
      Diese abstrakte Komposition präsentiert einen lebhaften Kontrast zwischen einem üppigen grünen Hintergrund und leuchtenden blauen floralen Elementen. Die verschwommenen Kanten und der weiche Fokus erzeugen eine traumähnliche Qualität, die einen flüchtigen, in der Zeit eingefangenen Moment andeutet. Die strategische Platzierung der blauen Blüten vor dem tiefen Grün erweckt ein Gefühl von Tiefe und Bewegung und lädt den Betrachter ein, das empfindliche Gleichgewicht zwischen Farbe und Form zu erkunden.
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